
Styrelsemöte Fotbollssektion  

2019-04-28 

Närvarande från styrelse: Ola Gyllenvåg, Emil Stolpe, Oscar Stolpe, Hans Erik 

Larsson, Jessica Geidnert, Tomas Enström 

Dagordning 

• Ola berättar att det finns 110 000 sek som fotbollssektion fick ifrån 

rutsbrofonden och de pengarna är till för lägerverksamhet för 

ungdomslagen. Diskussion får ske framöver med tränare i de ungdomslag 

som finns om när vi skall använda dessa pengar. 

• Inget nytt om vaktmästare, vi kör på med upplägget från föregående 

möte. 

• Edith Gyllenvåg kommer att skriva en inbjudan till en arbetskväll 

Torsdag 2/5 

• Emil S skall få en lista med sponsorinformation från Ola G. 

 

Nästa möte 26/5 13:30 


